
Zápis z 16. zasedání Výboru pro strategické investice a 

veřejné zakázky ZMČ Praha 10, 

které se konalo dne 10/4/2024 v zasedací místnosti J. Herold (K726), 

Vinice II, Vinohradská 3218/169, Praha 10 

Přítomní členové výboru:  

• Adam Štěpánek 

• Ing. Michal Narovec  

• Ing. Gabriela Kolářová 

• Mgr. Zuzana Lajksnerová (on-line) 

• JUDr. Radmila Kleslová 

• Mikuláš Pobuda 

Omluvení členové výboru: 

• Ing. Tomáš Pek S.E 

Hosté z řad RMČ P10 a prac, úřadu: 

• Bc. Jakub Brzoň, vedoucí OMP, stálý host 

 

Externí hosté 

 

 

1. Zahájení jednání VSIVZ 

Jednání výboru bylo zahájeno v 17:05 a po celou dobu jednání byl výbor usnášeníschopný. Jednání 

výboru probíhalo presenčně, pouze Mgr. Lajksnerová byla připojena on-line. Na zahájení bylo přítomno 

6 ze 7 členů. 

Program dle zaslané pozvánky: 

Návrh programu:  
1. Zahájení jednání 

2. Schválení programu, volba ověřovatele 

3. Projednání záměru: „Snížení energetické náročnosti MŠ Magnitogorská“ 

4. Informace o průběhu stávajících významných investic a aktuální stav veřejných zakázek 

uveřejněných na profilu zadavatele MČ P10 

5. Různé 

6. Závěr 

 

 

 

 

 

 

 



Popis průběhu jednání 

2. Schválení programu a ověřovatele zápisu 

Jednání bylo zahájeno volbou ověřovatele. Jako ověřovatel byla navržena Ing. Gabriela Kolářová 

Hlasování: pro 6; Proti 0, Zdržel se 0 

Následně bylo hlasováno o programu jednání s výsledkem: 

Hlasování: pro 6; Proti 0; Zdržel se 0 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

3. Projednání záměru: „Snížení energetické náročnosti MŠ Magnitogorská“ 

 

Předseda VSIVZ uvedl bod a předal slovo vedoucímu OMP Bc. Brzoňovi, který záměr představil. JUDr. 

Kleslová se dotázala a požádala o uvedení do zápisu: „O kolik bude vyšší kapacita v MŠ a kolik je 

současná kapacita dětí v jedné třídě?“  Ing. Kolářová se dotázala na výši možné dotace. Mgr. 

Lajksnerová se dotázala na kapacity MŠ a ZŠ s ohledem na demografický vývoj.  

 

Předseda navrhl usnesení k danému bodu: 

Výbor pro strategické investice a veřejné zakázky 

schvaluje 

zahájení realizace záměru: „Snížení energetické náročnosti MŠ Magnitogorská“ 

 

Hlasování: pro 6; Proti 0; Zdržel se 0 

 

4. Informace o průběhu stávajících významných investic a aktuální stav veřejných zakázek 

uveřejněných na profilu zadavatele MČ P10 

Aktuální informace k probíhajícím investičním akcím představil vedoucí OMP Bc. Brzoň. JUDr. Kleslová 

se dotázala na akci “Restaurace  s rozhlednou v Malešickém parku“. Předseda p. Štěpánek uvedl, že až 

bude zakázka více rozpracovaná tak bude předložena do výboru SIVZ k projednání. JUDr. Kleslová dále 

poznamenala projekt „Drážní kolonády“. Do zápisu požádala o informaci ohledně projektu Drážní 

promenády. Mgr. Lajsknerová požádala o aktuální informace ohledně rekonstrukce Čapkovy vily. Na 

to odpověděl Bc. Brzoň.  

 

 

 

 

 

 



5.  Různé 

V rámci bodu různé nebyly žádné body k diskuzi. 

6. Závěr 

Předseda VSIVZ tím ukončil jednání výboru v 17:45 a poděkoval přítomným za účast.   

 

V Praze, dne 16.4.2024 

Předseda VSIVZ: Adam Štěpánek 

Zapisovatel: Ing. Jan Jirásek, tajemník VSIVZ 

Ověřovatel: Ing. Gabriela Kolářová 


